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Protokół Nr II/XV/04 
 z sesji zwyczajnej 

 Rady Powiatu Wejherowskiego 
 z dnia 30 stycznia 2004 r. 

 
 
Ad.1. 

Przewodniczący Rady Powiatu Wejherowskiego – pan Kazimierz Bistroń  
na podstawie listy obecności (załącznik nr 1) stwierdził prawomocność posiedzenia i dokonał 
otwarcia obrad o godz. 10.00. Następnie powitał przybyłych gości, zgodnie z załącznikiem  
nr 2.  

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem o uwagi do zaproponowanego porządku 
obrad. W związku z brakiem uwag posiedzenie kontynuowano zgodnie 
z następującym porządkiem obrad: 
1. Sprawy regulaminowo - organizacyjne: 

-otwarcie sesji, 
-stwierdzenie prawomocności obrad, 
-przedstawienie porządku obrad, 
-przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

2. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu.  
3. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 
4. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na 2004 

rok – druk nr 155/03  
- przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem Zarządu Powiatu 
- przedstawienie opinii komisji stałych Rady Powiatu; 
- przedstawienie stanowiska Zarządu Powiatu w sprawie opinii i wniosków komisji; 
- dyskusja nad wprowadzonymi poprawkami i ich przegłosowanie; 
- głosowanie uchwały budżetowej.  

5. Sprawozdanie z działalności stałych komisji Rady Powiatu za rok 2003  
i przedłożenie Radzie planów pracy na rok 2004. 

6. Sprawozdanie z przeprowadzonej kontroli w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1  
w Rumi – przedkłada Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

7. Omówienie wykonania przez Zarząd Powiatu uchwał Rady Powiatu Wejherowskiego 
podjętych w III i IV kwartale 2003 r. – przedkłada Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

8. Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 
9. Interpelacje i zapytania radnych. 
10. Wnioski i oświadczenia radnych.  
11. Zamknięcie sesji.  
 

W dalszej kolejności Przewodniczący zapytał o uwagi do protokołu Nr II/XIV/03  
z Sesji Zwyczajnej Rady Powiatu Wejherowskiego II kadencji z dnia  
19 grudnia 2003 r. Uwag nie zgłoszono, protokół przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.2. 

Po czym Przewodniczący Rady poinformował, że: 
- z inicjatywy Starosty Wejherowskiego i Przewodniczącego Rady Powiatu odbyło się 

spotkanie władz Powiatu z władzami Miasta Wejherowa,  
- w dniu 29.12.2003 r. Przewodniczący Rady Powiatu uczestniczył w uroczystym 

zakończeniu przebudowy drogi wojewódzkiej na trasie Reda – Władysławowo – Hel.  
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- 30.12.2003 r. wziął udział w uroczystej sesji Gminy Luzino, 
- 13.01.2004 r. Przewodniczący uczestniczył w otwarciu krytej pływalni przy ZS nr 3 w 

Wejherowie,  
- 19.01.2004 r. wziął udział w uroczystym czytaniu biblii w języku kaszubskim przez 

Danutę Stenka w Kolegiacie w Wejherowie,  
- 27.01.2004 r. Przewodniczący został zaproszony na otwarcie Gminnego Centrum 

Informacji w Linii,  
- Ponadto, uczestniczył w wieczorze kolęd w Luzinie, spotkaniu integracyjnym władz 

powiatowych i gminnych PSL, uroczystym opłatku Wejherowskiego Koła Platformy 
Obywatelskiej. 

 
Ad.3. 

Sprawozdanie Zarządu Powiatu z prac między sesjami przedstawił Starosta 
Wejherowski – pan Józef Reszke zgodnie z załącznikiem nr 3 do protokołu. Ponadto 
poinformował zebranych, że: 

- dzięki ofiarności dyrekcji Lasów Państwowych w Powiecie Wejherowskim 
zamieszkała rodzina z Kirgizji. Urząd Gminy Luzino ułatwił nowym mieszkańcom 
znalezienie pracy;  
 - 22.01.2004 r. zostało powołane Stowarzyszenie Turystyczne „Ziemia Wejherowska” 
w skład, którego weszły wszystkie gminy powiatu wejherowskiego (oprócz Miasta 
Wejherowa). Wybrano zarząd stowarzyszenia, w osobach: Jacek Michałowski – Wójt Gminy 
Choczewo, Katarzyna Łącka przedstawiciel Hotelu „Murat” w Redzie, Roman Mojek – 
przedstawiciel Ośrodka Wczasowego „Relax” w Zwartówku, Monika Majerczyk z Urzędu 
Gminy Reda oraz Arkadiusz Szczygieł ze Starostwa Powiatowego w Wejherowie. Prezesem 
Zarządu został Jacek Michałowski. W skład Komisji rewizyjnej powołani zostali: Romuald 
Janca z Urzędu Gminy Szemud, Witold Ciemięga Skarbnik Urzędu Gminy Wejherowo, 
Jarosław Wejer – Wójt Gminy Luzino, Stanisław Adamczyk – Wójt Gminy Linia;  
 - W Starostwie Powiatowym odbyło się seminarium pt. „Ochrona Powierzchni Ziemi, 
Rekultywacja Gruntów Zdegradowanych” zorganizowane przy współudziale Wydziału 
Ochrony Środowiska, Gospodarki Wodnej, Rolnictwa i Leśnictwa oraz Komunalnego 
Związku Gmin Dolina Redy i Chyloni. W czasie tej konferencji omawiano najważniejsze 
zagadnienia dotyczące ochrony środowiska; 
 - 26.01.2004 r. Domy Pomocy Społecznej w Wejherowie i w Strzebielinku otrzymały 
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dwa samochody  
do przewozu osób niepełnosprawnych;  
 - zostało powołane Kolegium Starosty w skład, którego wchodzą osoby 
odpowiedzialne za bezpieczeństwo mieszkańców m.in. Komendant Policji, Komendant 
Straży Pożarnej, a w miarę potrzeb również pozostałe służby; 
 - dnia 28.01.2004 r. podpisano akt notarialny dotyczący sprzedaży nieruchomości przy 
ul. Fenikowskiego za kwotę 580.000 zł.  
 
Ad.4. 

Starosta Wejherowski Józef Reszke przedstawił projekt uchwały budżetowej na 2004 
rok wraz z uzasadnieniem Zarządu Powiatu (załącznik nr 4). 

Skarbnik Powiatu pani Janina Szalska przedstawiła uchwałę Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku w sprawie opinii o projekcie budżetu Powiatu 
Wejherowskiego na 2004 r. wraz z informacją o stanie mienia komunalnego (załącznik nr 5).  

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska, Komisji 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego, Komisji Budżetu i Finansów, Komisji 
Organizacyjno – Prawnej, Komisji Kultury, Sportu i Promocji Powiatu, Komisji Zdrowia, 
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Polityki Społecznej i Prorodzinnej oraz Komisji Edukacji poinformowali obecnych, że na 
posiedzeniach w/w komisji zaopiniowano pozytywnie projekt uchwały w sprawie przyjęcia 
budżetu na 2004 rok.  

Przewodniczący otworzył dyskusję nad wprowadzonymi poprawkami:  
Jako pierwszy głos zabrał radny Grzegorz Gaszta, który wyraził aprobatę dla 

opracowanego budżetu. Jak zauważył umieszczono w nim dochody pewne, a nie wirtualne. 
Pogratulował również zarządowi powiatu sprzedaży nieruchomości przy ul. Fenikowskiego. 
Radny Grzegorz Gaszta przypomniał, że w ubiegłym roku wnioskował o wykonanie ocen, co 
do zdolności kredytowych powiatu, a jak stwierdził opinie Zarządu Powiatu, co do zaciągania 
kredytu są rozbieżne. Jego zdaniem narzędziami finansowymi są kredyty długo- i krótko 
terminowe, pożyczki i obligacje. Stwierdził, że o tym czy budżet jest ambitny, aktywny czy 
pasywny świadczy wielkość zaplanowanych i realizowanych nakładów. Dlatego należy 
zastanowić się jak i gdzie inwestować. Zapytał, czy przeprowadzono analizę porównawczą  
z innymi powiatami ziemskimi. Jego zdaniem należy remontować szkoły i drogi. Odpowiedź, 
że powiat nie ma środków finansowych na ich realizację nie wystarcza. Należy 
przeprowadzić analizy możliwości powiatu, bo bez niej nie ma podstaw do stwierdzenia, że 
budżet jest realny.  

Następnie wystąpił radny Witold Reclaf przedstawiając wniosek swój i radnych 
Grzegorza Gaszty i Janusza Zabłockiego (załącznik nr 6) dotyczący zwiększenia kwoty 
dofinansowania inwestycji na drogach powiatowych dla miast: Wejherowa, Redy, Rumi. 
Potrzebną na ten cel kwotę radny zaproponował pozyskać z rezerwy ogólnej i celowej. 
Dodał, że kwota 10.000 zł nie jest nawet kwotą symboliczną, gdyż miasta na inwestycje 
drogowe potrzebują kilkaset tysięcy złotych lub kilkanaście milionów złotych. Radny Witold 
Reclaf stwierdził, że w budżecie powiatu zaplanowano kwotę 31.500,-zł na cele 
reprezentacyjne i zakup paliwa na samochody, czyli kwotę wyższą niż na inwestycje 
drogowe w miastach. W związku z powyższym zadał pytanie: dla kogo stworzono powyższy 
budżet? Zauważył, że stan dróg to realny problem na wiele lat, który trzeba zacząć 
rozwiązywać. 

Radny Witold Reclaf poruszył kwestię otrzymywania subwencji uzupełniającej, która 
przeznaczona jest dla powiatów, w których stopa bezrobocia jest wyższa niż w całym kraju. 
Nasz powiat taką subwencję otrzymał. W związku z tym zaapelował o szukanie środków 
zaradczych w sprawie bezrobocia.  

Kolejna sprawa, którą poruszył radny Witold Reclaf dotyczyła harmonogramu wykupu 
gruntów pod przejmowane drogi powiatowe. Jak poinformował zebranych odpowiedź, którą 
otrzymał na posiedzeniu Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska dotyczyła 
harmonogramu obejmującego tylko trzy drogi w gminach wiejskich. Zadał pytanie, czy 
Zarząd Powiatu opracował całościowy harmonogram przejmowania dróg dla powiatu.  

Następnie głos zabrał radny Wiesław Szczygieł, który sprostował wypowiedź 
poprzednika stwierdzając, że Powiat Wejherowski na drogi przeznaczył 4.700.000 zł, a nie 
30.000 zł.  

Radny Seweryn Czoska przypomniał, że radni Witold Reclaf i Grzegorz Gaszta 
poruszali te same tematy na Komisji Budżetu i Finansów, przedstawili te same wnioski. Na 
wspomnianej komisji udzielono odpowiedzi i przedstawiono argumenty w powyższych 
sprawach. Wnioski te nie zostały przyjęte przez członków komisji. Stwierdził, że wątpliwości 
radnego Grzegorza Gaszty dotyczące realności budżetu powiatu na 2004 rok były 
niestosowne. Dodał, że zaciąganie kredytu bez konkretnego projektu, czy wniosku nie ma 
sensu. W odpowiedzi na wniosek radnego Witolda Reclafa, odpowiedział, że na realizację 
zadań związanych z drogami powiatu każda kwota, czy to 10.000 zł czy 100.000 zł jest 
niewystarczająca. Zwiększenie środków nie gwarantuje realizacji dużych inwestycji. Radny 
Seweryn Czoska zauważył, że należy działać realnie. Jego zdaniem budżet zasługuje na 
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akceptację, nie dlatego, że sytuacja w powiecie w porównaniu z rokiem ubiegłym 
diametralnie poprawiła się, ale dlatego, że budżet stworzono na miarę możliwości.  

Radny Krzysztof Krzemiński poinformował, że przeprowadzono analizę, w której 
wykazano, że na dzień dzisiejszy nie ma potrzeby zaciągania kredytu. Jeżeli pojawi się taka 
konieczność, wówczas Rada podejmie decyzję o jego zaciągnięciu, aczkolwiek należy 
pamiętać, że zaciągnięcie pożyczki nie stanowi „kroku do przodu”.  

Radna Ewa Daleka przypomniała zgromadzonym, że na posiedzeniu Komisji Budżetu 
i Finansów omawiane były dwa wnioski, których komisja nie przyjęła, pomimo, że były 
poprawne merytorycznie. Na wspomnianym posiedzeniu zdecydowano, że można zaciągnąć 
kredyt na inwestycje drogowe, ale tylko na konkretny wniosek. Po czym stwierdziła, że 
budżet to kompromis pomiędzy potrzebami a możliwościami samorządu. 

Radny Grzegorz Gaszta w odpowiedzi radnemu Sewerynowi Czosce, powtórzył, że 
pochwalił Zarząd Powiatu za umieszczenie w budżecie powiatu realnych kwot, natomiast 
stwierdził, że jego zdaniem należy zaciągnąć kredyty.  

Radny Witold Reclaf stwierdził, że Zarząd Powiatu nie ma wizji i strategii działania, 
co do dróg powiatowych. Brakuje strategii i współpracy z gminami miejskimi. Zapytał, czy 
wystarczy tylko administrować powiat, czy należy go rozwijać. Jego zdaniem trzeba szukać 
dalekosiężnych rozwiązań.  

Radny Janusz Molak powiedział, że jeżeli zaistnieje potrzeba zaciągnięcia kredytu 
wówczas trzeba będzie to uczynić.  

Po czym Radny Wiesław Szczygieł złożył wniosek o zamknięcie dyskusji.  
W głosowaniu brało udział 28 radnych. 20 osób wypowiedziało się za przyjęciem wniosku,  
5 osób było przeciw, 3 osoby wstrzymały się od głosu. Wniosek został przyjęty.  

Przewodniczący Rady pan Kazimierz Bistroń wyjaśnił obecnym, że przed złożonym 
wnioskiem zgłosiły się osoby, które teraz jeszcze zostaną dopuszczone do głosu. Po czym 
udzielił głosu radnemu Krzysztofowi Krzemińskiemu, który ustosunkował się do wypowiedzi 
radnego Witolda Reclafa. Przypomniał, że na remont ul. Dąbrowskiego w Rumi 
przeznaczono kwotę w wysokości 200.000 zł. Była to kwota niewystarczająca, pani 
Burmistrz Miasta Rumi zwróciła się z wnioskiem o przeznaczenie jej na inną ulicę. W 
związku z powyższym kwoty, czy 10.000 zł, czy 100.000 zł przy wielkich inwestycjach 
drogowych są niewystarczające.  

Starosta Wejherowski Józef Reszke przypomniał radnym, że w ubiegłej kadencji 
zostały zaciągnięte dwa kredyty na inwestycje drogowe. W 2000 r. 2.000.000 zł, w 2002 r. 
1.500.000 zł. Łącznie Powiat Wejherowski na inwestycje drogowe przeznaczył nie 30.000 zł, 
ale ponad 5.300.000 zł, na co składają się również raty kredytu. Przypomniał obecnym, że 
Rada Powiatu nie zmniejszała subwencji drogowych (jak to miało miejsce w przypadku 
innych powiatów). Po czym Starosta poinformował, że na posiedzeniu Zarządu Powiatu w 
dniu 29.01.2004 r., omawiano, wspólnie z panem Januszem Nowakiem Dyrektorem Zarządu 
Drogowego dla Powiatu Puckiego i Wejherowskiego, wstępny projekt dróg dotyczący 
między innymi ul. 3 Maja w Wejherowie. Jego zdaniem opracowanie to nie było dobrze 
przygotowane. Przyznał, że optymalne opracowanie planu dróg nie jest łatwe. Opowiedział 
się za zaciąganiem pożyczek tylko na konkretnie przygotowane wnioski, konkretne zadania. 
W nawiązaniu do tematu zapoznał obecnych z treścią pisma Ministra Spraw Wewnętrznych i 
Administracji, które stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
 Starosta Wejherowski stwierdził, że uwaga radnego Witolda Reclafa dotycząca za 
dużych wydatków na cele reprezentacyjne jest niewłaściwa. Do wspomnianych wydatków 
zalicza się m.in. utrzymanie trzech samochodów Starostwa, które wykorzystywane są nie 
tylko przez pracowników Starostwa, ale również przez jednostki podległe. Ponadto wyjaśnił, 
że jest osobą oszczędną, starającą się jak najmniej korzystać z funduszy reprezentacyjnych. 
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W związku z tym powyższy zarzut zbyt dużych wydatków reprezentacyjnych jest jego 
zdaniem bezzasadny.  
 Następnie Starosta Wejherowski, wyjaśnił sprawę związaną z harmonogramem 
przejmowania dróg. Oznajmił zebranym, że nowy plan dróg przygotowuje pan Janusz Nowak 
Dyrektor Zarządu Drogowego dla Powiatu Puckiego i Wejherowskiego. Wyjaśnił obecnym, 
że wykup gruntów nastąpi dopiero wówczas, gdy plan zostanie przyjęty.   

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie wniosku radnych: Witolda 
Reclafa, Grzegorza Gaszty i Janusza Zabłockiego. W głosowaniu brało udział 28 radnych. 3 
osoby wypowiedziały się za przyjęciem wniosku, 24 osoby były przeciw, 1 osoba wstrzymała 
się od głosu. Wniosek został odrzucony. 

Po czym Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie projektu uchwały  
w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na 2004 rok, w którym 28 obecnych członków Rady 
głosowało w następujący sposób: 25 osób opowiedziało się za przyjęciem uchwały, 3 osoby 
przeciw. 

Uchwałę budżetową na 2004 rok przyjęto zwykłą większością głosów. 
 

Ad.5. 
 Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdania z działalności stałych komisji 
Rady Powiatu za rok 2003 i plany pracy komisji na rok 2004 radni otrzymali w materiałach 
na sesję. Zapytał o ewentualne uwagi do powyższych. W związku z brakiem uwag przystąpił 
do kolejnego punktu obrad. 
 
Ad.6. 
 Radna Barbara Kościółek – Przewodnicząca Zespołu Kontrolnego przedstawiła 
sprawozdanie z przeprowadzonej kontroli w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 w Rumi 
zgodnie z załącznikiem nr 8. 
 Radny Witold Reclaf poprosił radną Barbarę Kościółek o potwierdzenie stwierdzenia, 
że budowa sali sportowej przy ZSP nr 1 w Rumi przebiegała prawidłowo. W odpowiedzi 
radna Barbara Kościółek powiedziała, że komisja nie dopatrzyła się żadnych uchybień. 
Radny Witold Reclaf odczytał fragment protokołu z listopadowej Sesji Rady Powiatu,  
w którym Starosta Wejherowski poinformował, że: „(…) rozpoczęcie niniejszej budowy 
rozpoczęło się od złamania prawa”. 
W związku z opinią Komisji Rewizyjnej radny Witold Reclaf poprosił Starostę  
o ustosunkowanie się do jego pierwotnej wypowiedzi.  
 Radny Mirosław Odyniecki stwierdził, że Komisja Rewizyjna zajmowała się procesem 
inwestycyjnym, który był prawidłowy, a nie otoczką polityczną powstania inwestycji.  
 Starosta Józef Reszke podtrzymał wypowiedź sprzed kilku miesięcy. Jego zdaniem 
rzeczywiście zostało złamane prawo o zamówieniach publicznych. Na wykonanie inwestycji 
ogłoszono przetarg na kwotę wyższą niż przeznaczona była w budżecie, a w takim przypadku 
należało unieważnić przetarg. Wyraził również wątpliwość, czy budowa sali w Rumi była 
niezbędna. Jego zdaniem bardziej potrzebna była przy Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych nr 
3.  
  
Ad.7. 
 Radny Wacław Seweryn – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej omówił wykonania 
przez Zarząd Powiatu uchwał Rady Powiatu Wejherowskiego podjętych w III i IV kwartale 
2003 r. (załącznik nr 9). 
 
Ad.8. 
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W punkcie dyskusji nad sprawozdaniem Zarządu Powiatu z prac między sesjami jako 
pierwszy głos zabrał: Radny Witold Reclaf, który przypomniał, że niedawno odbyła się 
uroczystość z okazji otwarcia drugiego w powiecie, krytego basenu. W związku z tym zadał 
pytanie: czy Starosta Wejherowski uczestniczył w uroczystości i jeżeli tak, czy pan Starosta 
złożył gratulacje Radzie Miasta Wejherowa z tej okazji.  
Starosta odpowiedział, że w uroczystości uczestniczył wraz z panią Gabrielą Lisius – 
Wicestarostą Wejherowskim, która wręczyła kwiaty i prezent z okazji otwarcia krytej 
pływalni. Podczas wspomnianej uroczystości wystąpił z oficjalnym przemówieniem 
Marszałek, Wojewoda i Prezydent i aby zachować formułę trzech wypowiadających się osób 
Starosta oficjalnie nie gratulował.  
  
Ad.9. 
 W punkcie dotyczącym interpelacji i zapytań radnych jako pierwszy głos zabrał radny 
Witold Reclaf w nawiązaniu do artykułu z Dziennika Bałtyckiego poruszył kwestię 
wypowiedzenia porozumienia w sprawie powierzenia Miejskiej Bibliotece Publicznej  
w Wejherowie zadań powiatowej biblioteki publicznej. Zadał pytanie, czy pani Gabriela 
Lisius i Pan Marek Panek podzielają opinię pana Starosty, że umowa nie była korzystna dla 
powiatu. Starosta poinformował zebranych, że w odpowiedzi na artykuł dziennikarza pana 
Dariusza Kuczmarskiego, napisał sprostowanie do gazety, w której znalazło się obszerne 
wyjaśnienie powyższej sprawy.  
 Radny Witold Reclaf zadał kolejne pytanie: czy prowadzone są rozmowy z miastem 
na temat współprowadzenia biblioteki. Starosta udzielił pozytywnej odpowiedzi.  

 
Ad.10. 

Radny Marek Klas poinformował zebranych, że dnia 4 lutego 2004 r. o godz. 16.30 
odbędzie się posiedzenie Komisji Grantowej.  

Radny Janusz Molak podziękował członkom Komisji Edukacji za merytoryczny udział 
w pracach komisji. 

Następnie głos zabrał radny Wacław Seweryn, który stwierdził, że budżet to „filozofia 
rozwoju powiatu”. Problemy bezrobocia i inwestycji drogowych są jednakowo ważne. Radny 
widzi szansę zmniejszenia bezrobocia w gminach wiejskich poprzez rozwój agroturystyki. 
Modernizacja dróg może wpłynąć na podwyższenie atrakcyjności tych terenów, jak również 
ułatwi dojazd miejscowej ludności do pracy w większych miejscowościach.  

Radny Witold Reclaf zgodził się z radnym Wacławem Sewerynem, odnośnie filozofii 
działania. Uważa, że należy opracować strategię działania, obrać konkretny kierunek, a nie, 
jak stwierdził, tylko krytykować poprzedniego Starostę. Zaproponował prowadzenie 
negocjacji ze wszystkimi samorządami. Dodał, że nie można nikomu zamykać ust, gdyż 
wówczas trudno o dialog.  
Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z § 20 i § 21 Statutu Powiatu, ma prawo 
zabrać głos w każdej chwili wypowiedzi radnego oraz ograniczyć ją, gdy stwierdzi, że nie 
jest związana z tematem.  

Następnie radny Marek Klas złożył wniosek w swoim imieniu i radnego Tadeusza 
Ptacha do Zarządu Powiatu stanowiący załącznik nr 10 do protokołu. Radni wnieśli  
o wystosowanie apelu do Rad Miast Wejherowa, Redy i Rumi w sprawie przyjęcia 
stosownych uchwał tzw. uwłaszczeniowych, umożliwiających spółdzielcom zmianę prawa 
użytkowania  wieczystego na prawo własności za cenę niższą od rynkowej o kilkadziesiąt 
procent  przez gminy.   

Radny Fryderyk Kaszel poinformował obecnych, że składane są wnioski o przyznanie 
Medalu Matki Teresy z Kalkuty. Jako przewodniczący Powiatowej Społecznej Rady ds. 
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Osób Niepełnosprawnych zaproponował kandydaturę księdza dziekana Bogusława 
Żurawskiego, po czym zapoznał obecnych z uzasadnieniem wniosku.  
 Następnie wypowiedział się w sprawie przyjętego budżetu. Wyraził wątpliwość czy 
powiat stara się o pozyskanie wszystkich możliwych środków, również tych z Unii 
Europejskiej. Ponadto poprosił Starostę Wejherowskiego o zmianę swojej postawy i bardziej 
przychylne ustosunkowanie się do I kadencji Rady Powiatu oraz obecnych władz Miasta 
Wejherowa.  

Przewodniczący Rady uznał wybór ks. Żurawskiego do nagrody w I edycji Medalu 
Matki Teresy z Kalkuty za bardzo trafny. Następnie zaproponował termin kolejnej Sesji Rady 
Powiatu na dzień 12.03.2004 r.  
 
Ad.11. 

Przewodniczący Rady pan Kazimierz Bistroń dokonał zamknięcia obrad XV Sesji 
Zwyczajnej. 

 
Załączniki: 
1. Lista obecności radnych na XIV Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
2. Lista zaproszonych gości na XIV Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 
3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z prac między sesjami. 
4. Projekt uchwały budżetowej na 2004 rok wraz z uzasadnieniem Zarządu Powiatu. 
5. Opinia Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 21.01.2004 r. 
6. Wniosek Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości. 
7. Pismo Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji. 
8. Sprawozdanie z przeprowadzonej kontroli w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 w Rumi. 
9. Sprawozdanie z wykonania przez Zarząd Powiatu uchwał Rady Powiatu Wejherowskiego podjętych w III 

i IV kwartale 2003 r. 
10. Wniosek radnych Marka Klasa i Tadeusza Ptacha. 
 
Protokołowała: Lucyna Grűnholz 

 
 
Posiedzeniu przewodniczył: 

 


